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Acta del Consell de Departament de Ciències Agràries i del Medi Natural 

Número de la sessió: 92 

Data: dimecres, 27 de juny de 2018 

Hora: 10 h 

Lloc:  seminari TC1226DS 

 

Assisteixen:  

Arbona Mengual, Vicent 

Camañes Querol, Gemma 

Cerezo García, Miguel 

González Guzmán, Miguel 

Hurtado Ruiz, Mónica 

Jaques Miret, Josep Anton 

Llorens Vilarocha, Eugenio 

Pérez Clemente, Rosa M. 

Pastor Fuentes, M. Victoria 

Scalschi, Loredana M. 

Vicedo Jover, Begonya 

 

Excusen l’absència: 
García Agustín, Pilar 

Roselló Ripollés, Salvador 

Sánchez Bel, Paloma  

 

Ordre del dia 

 

1. Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior. 

2. Informe de la Direcció i dels representants del Departament en les diferents comissions. 

3. Hivernacles. 

4. Assumptes de tràmit. 

5. Torn obert de paraules. 

 

Abans d’iniciar la reunió del Consell de Departament es dóna la benvinguda a Miguel 

González Guzmán, contractat Ramón y Cajal que s’ha incorporat recentment al 

Departament. 

 

1. Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior 

S’aprova per unanimitat l’acta de la sessió 91. 

 

2. Informe de la Direcció i dels representants del Departament en les diferents 

comissions 

a. Diego Mateu, estudiant de doctorat del Departament, està fent un voluntariat en un 

centre d’ensenyament secundari, amb menors en risc d’exclusió social. Sol·licita al 

Departament poder fer una visita a les instal·lacions d’hivernacles amb els menors. 

S’autoritza. 
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b. La Unitat de Gestió indica que no es poden fer compres per Internet a plataformes com 

Amazon. 

c. En relació al tema plantejat pels tècnics d’hivernacle. Atesa la nova organització de 

Rectorat, aquest tema és responsabilitat del vicegerent (en l’anterior legislatura ho portava 

el Vicerectorat de PAS). Cada any, a l’estiu, se sol·licitava un permís perquè els tècnics 

d’hivernacle treballaren a l’agost en el manteniment de les plantes. Enguany, Pilar i 

Sergio han comunicat a la Direcció del Departament que volen tenir vacances a l’agost. 

Com és necessari el manteniment de les plantes de l’hivernacle, Andrés Marzal indica 

que es contractarà a una persona durant el mes d’agost perquè s’encarregue de les plantes. 

D’altra banda, s’informa també de la situació dels laboratoris docents. El tècnic de 

laboratori no dóna l’abast per a assistir a totes les pràctiques, perquè en el segon semestre 

també hi ha molta càrrega de pràctiques. Es prepara un document que recull la utilització 

dels diferents laboratoris docents al llarg del curs i el gerent indica que, de moment, es 

contractarà algú i s’intentarà que isca una plaça. 

Andrés Marzal indica també que els tècnics d’hivernacle es posen en contacte amb el 

responsable de riscos laborals per a valorar si cal comprar algun material (com ara un 

carretó, etc.). 

d. Compres  

Ja han eixit els plecs per a compres en Thermofisher i Levantina. Des de Serveis Centrals 

es farà un conveni marc en el qual es desglossarà per blocs el material i productes que es 

consumeixen en els diferents àmbits de recerca (biologia molecular, plàstic, vidre, etc.). 

Una vegada les empreses proveïdores hagen estat seleccionades, es podrà comprar 

qualsevol producte dels seus catàlegs. 

e. S’han iniciat els tràmits per a la suspensió del màster universitari en Recerca i 

Biotecnologia Agràries. 

f. Aurelio deixa de ser representant en la Comissió del grau en Medicina. Begonya deixa 

de ser representant del Departament en la Comissió del grau en Infermeria. Es proposa 

que els nous representants del Departament siguen Michel, en Medicina, i Vicent, en 

Infermeria. 

g. Junta de Centre Ciències de la Salut. S’aproven els horaris per al curs 2018-19. Michel 

s’absté, perquè els horaris es van enviar sense temps per a revisar-los. 

h. Permanent i Junta de Centre de l’ESTCE. 

- L’any que ve hi haurà un calendari orientatiu per a l’organització d’horaris, perquè els 

diferents graus de l’Escola puguen quadrar-los. 
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- S’ha rebut, i és favorable, l’acreditació del grau en Videojocs. 

- S’ha demanat un compte de Twitter i un d’Instagram per a l’ESTCE. 

-Per a cada grau s’ha creat una bústia per a facilitar la comunicació, en el nostre cas 

grauagro@uji.es 

- S’aproven horaris i calendaris d’exàmens 

i. CID celebrada el dia 22 de juny de 2018.  

Informe del vicerector de Recerca i Transferència, Jesús Lancis. 

- Ha canviat el nom del Vicerectorat, ha passat de ser Vicerectorat d’Investigació i 

Doctorat a Vicerectorat d’Investigació i Transferència. Aviat s’indicaran en la web les 

funcions d’aquest Vicerectorat. 

Amb la nova organització de l’equip rectoral, en alguns casos hi ha vicerectors adjunts. 

En aquest cas, hi ha el vicerector adjunt de Transferència, Innovació i Emprenedoria què 

és David Cabedo. 

Com a directora de l’Escola de Doctorat continua Mercè Correa i com a director de 

Serveis Centrals, José Mata. 

- Està obert el termini de preinscripció en els programes de doctorat des de l’1 de juny al 

16 de setembre. 

- Arranca el programa de doctorat en Ciències Biomèdiques i Salut. El coordinador del 

programa és Ferran Martínez. Enguany s’oferiran 40 places i a partir del curs vinent, 20 

places anuals. 

- El dia 28 de juny es farà la presentació de l’Oficina de Projectes Internacionals que 

dependrà organitzativament de l’OCIT, tindrà una pàgina web. 

- Estan en procés de resolució diverses accions de Conselleria (beques predoctorals, 

estades, ajudes Santiago Grisolía, etc.). Falta la resolució de la convocatòria de projectes. 

Pel que fa al Ministeri, s’han resolt les ajudes Ramón y Cajal, Juan de la Cierva i personal 

tècnic de suport. Al Programa Beatriz Galindo s’han presentat tres sol·licituds per l’UJI. 

- Distribució de beques per a estudiantat d’últim curs de grau o primer curs de màster. Es 

requereix que els i les sol·licitants tinguen una nota mínima. Es proposa el mateix 

repartiment que en anys anteriors, una beca per a cada departament i la diferència (entre 

les 32 beques que hi ha i els 28 departaments) una per a cada centre, la qual serà assignada 

al departament que tinga major nombre de crèdits. Si algun departament no presenta 
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candidatura, les beques que queden s’assignaran tenint en compte únicament l’expedient 

del o la sol·licitant. 

- Modificació de la composició de la CID: s’incorpora a la comissió el director de Serveis 

Centrals. Ha d’augmentar (fins a 13) el nombre de representants del Claustre (han de 

suposar el 20% de la comissió), sis d’ells o elles han de ser PDI doctor, tres PDI no doctor, 

dos PDI contractat, dos PAS i dos estudiants. Per primera vegada hi haurà representants 

del PAS en aquesta Comissió. 

- D’ara endavant hi haurà convocatòria única per a les reunions de la CID. En la CID, i la 

resta de comissions assessores del Consell de Govern, el quòrum passa de ser d’un terç 

dels membres a un quart. 

- L’informe sobre el registre de grups de recerca es posposa fins al cap de l’estiu. 

j. CEP celebrada el 10 de maig de 2018. 

Vicerectorat d’Ordenació Acadèmica i Professorat, Joaquim Gual. 

- La negociació la va fer Paco López, però han aparegut diverses incidències, amb 

canvis per reduccions docents, situacions no previstes, etc. Si alguna àrea està per sobre 

del 96%, pot sol·licitar augment de dedicacions en les veniae o, fins i tot, contractació de 

nous associats. 

- S’aprova, per assentiment, el nomenament de Wenceslao Rambla, que es jubila al 

setembre, com a professor col·laborador honorífic. 

- S’aprova, per assentiment, un barem per a professorat ajudant doctor en una àrea 

de la UP de Medicina. 

-  S’aprova la proposta de convocatòria i perfil de places d’ajudant en Infermeria, 

per a la promoció d’una professora ajudant d’Infermeria a la qual se li acaba el contracte. 

Se sol·licita més informació des del nostre Departament, el qual està implicat en la 

docència de primer curs. Se’ns indica que aquesta plaça no s’ha generat com a resultat de 

l’augment del nombre d’estudiantat d’entrada en primer. Aquesta persona ja estava 

contractada en la figura d’ajudant, però el seu contracte s’acaba i ha de promocionar a 

ajudant doctor, d’acord amb el Document de Carrera Docent. 

 

Vicerectorat d’Estudiants, Inmaculada Rodríguez. 

No hi ha cap assumpte per a tractar-hi. 
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Vicerectorat d’Estudis i Docència, Isabel García. 

- L’ANECA ha aprovat els nous plans d’estudi de Mestre o Mestra. Ara hi haurà menys 

oferta de nou ingrés i pràctiques integrades —des de segon curs. 

- El dia 17 de juliol hi haurà una reunió dels vicerectors d’estudis de tota la Comunitat 

Valenciana. S’hi parlarà del mapa de títols, quelcom pendent des de fa tres anys i de les 

taxes, però no de les de grau, que han baixat un 15% en els dos últims anys, sinó dels 

màsters interuniversitaris en els quals participen universitats de diverses comunitats. Si 

algú vol que es tracte un tema en concret, que ho comunique al Vicerectorat 

- Aprovació, si escau de la proposta de Normativa acadèmica dels estudis de màster 2018-

19. Realment no són normatives, sinó protocols, amb la qual cosa, a partir del curs que 

ve es modificaran de manera més àgil –una de les promeses de la nova rectora. Ho tractarà 

la CANOE i a la CEP solament se l’informarà. Els canvis que afecten grau i màster són 

i) la inclusió de més motius d’exempció i bonificació de matrícula –víctimes de la 

violència contra la dona, persones en situació d’exclusió social, etc. ii) que finalitzat el 

primer semestre s’hi pot tant afegir com anul·lar assignatures i iii) que per a la data límit 

d’anul·lació d’assignatures ja no es fixa una data concreta, sinó tot el mes –març i 

novembre, per a ser exactes–. I només per als graus, s’aclareix que l’estudiantat disposa 

de dues convocatòries addicionals a les quatre màximes. Fins ara posava que les «podia 

sol·licitar», quan realment no era així, ja que l’única cosa que podia fer l’estudiantat era 

presentar-se d’igual manera que a les altres quatre. I també s’aclareix que si se sol·licita 

la convocatòria extraordinària per a finalització d’estudis per a les assignatures Pràctiques 

Externes i/o (sic) TFG, aquestes sí que computaran en el màxim de tres assignatures 

pendents. 

 

3. Hivernacles.  

-Es contractarà un tècnic per al mes d’agost per al manteniment de les plantes, ja que 

Sergio i Pilar estaran de vacances. 

- Es va fer la jornada de portes obertes i fou un èxit. 

- Els estudiants i estudiantes d’FP que han estat a l’hivernacle han complit la seua estada 

i ha estat positiva. 

 

4. Assumptes de tràmit. 

Es passen tres factures de manteniment. 

 

5. Torn obert de paraules. 

No hi ha. 


